
VIŠNJA FORTUNA: 

 - Poštovani gradonačelniče, poštovani svi, 

 Jako mi je drago što sam sada ja došla na red jer je ista tema. I drago mi je da ovo sve 

što se događa da se radi i gradi za našu dječicu jer to je lijepo. Ali jako mi je žao što tu uvijek, 

ali baš uvijek što god se događa većinom stradaju umirovljenici, većinom. 

 Gospođo zamjenice, vi se sjećate kada ste prvi puta to rekli, samo malo ako me možete 

poslušat, došli ste kod mene u klupu i rekli ste da sve drugo što će se događati i kada se 

ponovo budete odlučili za to da ćemo sjest i razgovarat. Jel' točno? Niti smo sjeli, niti smo 

razgovarali. Ja sam to čula preko mojih umirovljenika kojih je jedan dan u Matici bilo preko 

stotinu, u mojoj Matici, u Matici u Preradovićevoj 33. Imam slike, imam sve.  

Dakle, ne pitate se kako je tim umirovljenicima i ostalim građanima.  

Oni te prostore imaju, oni su njima jako bitni i važni, blizu su njihovih kuća, oni tu imaju 

druženja, oni tu imaju radionice, oni tu imaju sve ono što im je potrebno da budu socijalno 

uključeni, da budu u svom kvartu i da to imaju. Oni danas to više nemaju i neće dobiti nikad 

to sam uvjerena, jer koliko vidim, meni je jako žao reći ali, ne govorim o Odluci o socijalnoj 

skrbi ali govorim o odnosu prema umirovljenicima.  

 Ja mislim da ovo niste smjeli ovako napraviti, ovako, na ovaj način, nego razgovarati, 

da mi možemo razgovarati i da nešto drugo ponudite za to, ne nama nego umirovljenicima.  

I ja sad očekujem da ćemo vrlo skoro čuti gdje će oni dobiti prostore da se i dalje druže, da 

budu na prostorima svojih gradskih četvrti i da ja to njima mogu prenijeti jer oni su ogorčeni. 

To niste uopće razmišljali. Ja vam ponavljam oni su ogorčeni a meni je jako žao.  

Ja sam stvarno bila tolerantna i ostati ću tolerantna ako bude sa jedne i sa druge s trane 

kontakata. Ono što ste mi rekli niste ispunili i jako mi je žao. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik odnosno osoba koju on ovlasti. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Jel' radi? Znači, prvo ću samo zastupnici Fortuni reći da ovo što ste rekli nije točno i 

očito su vas krivo informirali. Ali dogradonačelnica Dolenec će vam reći detalje pošto sam 

rekao da vodi radnu skupinu vezano za izgradnju vrtića. 

 Kada bi krenuo o odluci i svim socijalnim transferima prema umirovljenicima i što 

smo sve napravili u zadnjih godinu dana to su iskoraci koji nisu bili godinama u Gradu 

Zagrebu i kada govorimo o besplatnom javnom prijevozu, povišenju cenzusa itd. Ali 

konkretno i za ovu situaciju ovo što ste rekli nije baš točno. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Izvolite, zamjenica Danijela Dolenec. 

 

 DANIJELA DOLENEC: 

 - Ok. Evo da imam i ja priliku odgovoriti. 

 Kao što je rekao gradonačelnik ja znam da vi znate koje su ukupne razine transfera 

koje idu za različite usluge prema umirovljenicima kao i povećanje kapaciteta domova, kao i 

zadržavanje cijena tih domova itd. Mislim da se prije svega proračunom i izdvajanjem 

ozbiljnih sredstava u usluge i u nadstandard pokazuje koliko nam je stalo do umirovljenika u 

Gradu Zagrebu koji kao i svi umirovljenici u Hrvatskoj ne žive dostojanstveno zbog niskih 

primanja. Ali to nije tema za Grad Zagreb nego za državu RH.  

 Što se tiče prostora prenamjene svi prostori o kojima sam sada govorila, za koje ste i 

ovdje zastupnici glasali uključujući i zastupnike BM 365 za, tih 6 koji su 3 u Sesvetama i 3 u 



Dubravi, sva sam vijeća gradskih četvrti i m mjesne odbore osobno, osobno i zvala na 

sastanke, održala sastanke. U Novom Retkovcu sam konkretne umirovljenike primila tamo u 

tom prostoru i razgovarala s njima. Sve to je bilo prije godinu dana. Najavili smo sve kako će 

ići i konkretnu alternativu. Za Novi Retkovec mjesni odbor će dobiti prostor u Dubravi 226 

što je prostor dakle na samoj glavnoj prometnici vrlo reprezentativan, veći, moderniji i koji 

dapače mislim da može služiti… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …i kao još jedno mjesto kulturnog centra za Dubravu uz sveučilište Dubrava, 

Narodno sveučilište. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Zastupnica Višnja Fortuna traži dodatno objašnjenje. Izvolite 

zastupnice. 

 

 VIŠNJA FORTUNA: 

 - Gradonačelniče, ne znam koji dio nije točan. Ja sam se samo referirala na ono što se 

je trebalo dogoditi i bila bi jako zadovoljna da se to dogodilo. Dakle, dogovorili smo se da 

ćemo sjest i da ćemo razgovarati. Ja vam govorim o umirovljenicima koji to ne znaju i koji su 

sada izvan sebe jer niti to ne možemo imati. 

 A još nešto. Što se tiče Odluke o socijalnoj skrbi ja ju nisam danas ni spominjala, ali 

ovo što ja govorim to su isto tako jako, jako važne stvari za naše umirovljenike jer na taj način 

oni imaju mjesto gdje mogu doći, gdje se mogu družiti, gdje mogu zajedno biti u okviru svoje 

gradske četvrti. I to je ako govorimo o financijskoj strani, o mirovinama koje su takve kakve 

jesu na žalost ali i njih poboljšavamo, ovo nemojte zaboraviti. To je njima itekako bitno i 

važno. I zato ja sam mislila imate ovdje zastupnicu s kojom možete dogovarati i dogovorili bi 

nešto. 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 Ovako naši umirovljenici nisu znali, oni koji su bili kod nas. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ: 

 - Hvala lijepo. Evo gradonačelnik će vam odgovoriti. Izvolite gradonačelniče. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Znači, ja sam se referirao na vašu konstataciju da umirovljenicima nije ponuđena 

alternativa. To nije točno. 

……(Nerazumljiva upadica g. Višnje Fortuna iz klupe)…… 

 Ali niste znali jer zastupnici vašeg kluba dolaze na te prosvjede i zato što vijeće 

mjesnog odbora, i vijeće gradske četvrti i svi su informirani o tome, a sad ili se vi pravite da 

to ne znate, vaš klub, ili da vas oni doista nisu informirali. Ali to su vaši vijećnici.  

Znači, ako smo mi direktno komunicirali s umirovljenicima, ako smo direktno komunicirali sa 

mjesnim odborom s kime još trebamo komunicirati da postoji alternativa koja je veća, bolja, 

na boljoj lokaciji? Što još treba napraviti da bi to bilo korektno? 

 


